
UPŠR „Pješčana uvala” 

I. ogranak br. 2A 

Pješčana uvala, 13. travnja 2022. 

ZAPISNIK 

S 2. SJEDNICE UPŠR „PJEŠČANA UVALA“  

održane 13. travnja 2022. s početkom u 18:00 sati 

u društvenom domu, Pješčana uvala, I. ogranak 2A 

Prisutni: Njavro Matej, Kostrenčić Robert, Dragan Perović, Aldo Peruško, Nevio Sokolić i 

Božo Simović 

Odsutni: Dragan Perović i Dragan Modrušan  

Ostali sudionici: tajnik Edi Čalić, N.O. Ljubomir Babović, N.O. Dario Vrbanac i S.K. Josip 

Novosel  

DNEVNI RED 

1. Otvaranje Sjednice 

2. Utvrđivanje kvoruma 

3. Usvajanje dnevnog reda 

4. Izvještaj o trenutnom stanju u lučici 

5. Izvještaj lučke kapetanije - pravilnik o prihvatu otpada i otpadnih voda 

6. Neplaćena članarina 

7. Dopuna ugovora o kratkotrajnom korištenju veza 

8. Razno  

  



1. Otvaranje sjednice 

Predsjednik udruge pozdravlja članove odbora i otvara sjednicu. 

2. Utvrđivanje kvoruma 

Utvrđuje se da upravni odbor ima većinu prisutnih članova za održavanje sjednice. 

3. Usvajanje dnevnog reda 

Usvaja se dnevni red. 

4. Izvještaj o trenutnom stanju u lučici 

• Matej Njavro informira da je sanacija šetnice na kritičnom djelu trajala od 18. do 24. 

ožujka 2022. godine. Radove je izvodila firma UGMA d.o.o., te je sanacija tog dijela 

koštala 17.000,00 kn. Nakon završetka radova izvršen je uvid Lučke kapetanije, s 

čime je ispunjen njihov uvjete uz napomenu da i ostatak šetnice nije u najboljem 

stanju. Za ostatak šetnice predlaže sanaciju sličnog tipa, no tek nakon završetka 

sezone.  

• Matej Njavro informira da je nabavljeno oko 500 m konopa za izradu novih muringa, 

oko 50 škopaca te 20 m lanca, napravljene su i upletke, te će se kroz travanj održati 

montaža istih. Također će se prekontrolirati cijela lučica i produžiti lanci na dva veza 

gdje konopi stružu po dnu.  

• Matej Njavro informira da je Dalibor Ćus na osnovi ugovora o radu izradio šest 

nosača ormarića za Lukobran. Potrebno je angažirati ljude za njihovu montažu te 

prilagodbu kablova za struju i cijevi za vodu. Predlaže da to bude firma Vintijan d.o.o. 

koja je te stvari odrađivala i do sada. Također predlaže da se sklopi ugovor o 

godišnjem održavanju.  

Članovi uprave jednoglasno su prihvatili prijedloge. 

• Robert Kostrenčić predlaže da se na prvom pontonu ugradi još jedan elektro ormarić. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen i tvrtka Vintijan d.o.o. će nabaviti i ugraditi još 

jedan elektro ormarić. 



5.  Izvještaj Lučke kapetanije - pravilnik o prihvatu otpada i otpadnih voda 

• Matej Njavro informira članove da je Lučka kapetanija 29. ožujka 2022. izvršila 

inspekcijski nadzor sportske luke u kojemu je utvrđeno da luka ne posjeduje uređaj za 

prihvat fekalnih voda s brodica koje imaju sanitarni čvor. Budući da je zakonom 

određeno da sportske lučice do 100 vezova umjesto spomenutog uređaja mogu imati 

ugovor s firmom koja je ovlaštena za prihvat fekalnih voda. Predloženo je da se 

ugovor sklopi s ovlaštenom tvrtkom. 

• Matej Njavro napominje da je potrebno u roku od šest mjeseci donesti Pravilnik o 

prihvatu otpada i otpadnih voda, te se zadužuje Perović Dragan da donese i uskladi 

Pravilnik. 

• Aldo Peruško iznosi da nedostaje slijedeća dokumentacija: potvrda glavnog projekta, 

izmjena potvrde glavnog projekta i građevinska dozvola za lučicu. 

Zadužuje se tajnik da pribavi kod nadležne službe ovjerene preslike gore navedenih 

dokumenata. 

6. Neplaćena članarina 

Matej Njavro informira da do današnjeg dana 13. travnja 2022. članarine nije uplatilo oko 

četrdeset članova, te ističe da je nužno svima poslati opomene, da se plaćanje izvrši 

najkasnije do 15. svibnja 2022. Na zahtjev članova uprave tajnik je poimence pročitao sve 

dužnike. 

Nakon 15. svibnja 2022. godine za one članove koji ne budu u navedenom roku platili 

članarinu voditi će se stegovni postupak protiv tih osoba. 

7. Dopuna ugovora o kratkotrajnom korištenju veza 

Matej Njavro iznosi da zbog neodgovornih članova sportske luke potrebno nadopuniti ugovor 

od kratkoročnom korištenju veza. Uvela bi se stavka ukoliko osoba ne plaća redovno 

članarinu, odnosno krši članke statuta i pravilnika ili jednostavno odbija napustiti lučicu da 

upravni odbor može donijeti odluku o premještanju plovila na suhi vez o trošku vlasnika 

plovila ili osobe koja je potpisala ugovor ukoliko postoji više vlasnika plovila. Također 

predlažem da ukoliko kratkoročni korisnik veza nema prebivalište na području Istarske 

županije, ne može potpisati ugovor bez kontakt osobe koja će umjesto njega biti dostupna, 



odnosno koja ima prebivalište u Puli ili okolici.  

Zadužuje se Perović Dragan da predloži prijedlog izmjene ugovora o kratkoročnom 

korištenju veza. 

8. Razno 

• Zahtjev o odstupanje veza C-12 Penko Enid i istog preuzeo Dino Marić iz Pješčane 

uvale, III. ogranak br. 21. 

Jednoglasno je prihvaćen zahtjev da Penko Enid odstupi svoj vez Dinu Marić iz 

Pješčane uvale, III. ogranak br. 21 pod uvjetom da Marić Dino prije sklapanja 

ugovora o kratkoročnom korištenju veza plati članarinu u iznosu od 100,00 kn. 

• Zahtjev o odstupanje veza D-10 Čače Borisa i istog preuzeo Penko Enid iz Pješčane 

uvale, V. ogranak br. 14. 

Jednoglasno je prihvaćen zahtjev da Čače Boris odstupi svoj vez Penku Enidu iz 

Pješčane uvale, V. ogranak br. 14. 

• Zahtjev Peruško Žana o zamjeni veza A-65 s bratom Peruško Andi koji ima vez C-33. 

Jednoglasno je prihvaćen  zahtjev da se izvrši zamjena veza na način da Peruško Žan 

preuzme vez C-33, a brat Peruško Andi vez A-65. 

• Zahtjev o kratkoročnom korištenju veza od Milani Patrizie iz Pješčane uvale, VIII. 

ogranak br. 2. 

Jednoglasno je prihvaćen zahtjev da Milani Patrizia iz Pješčane uvale, VIII. ogranak 

br. 2, može sklopiti ugovor o kratkoročnom pravu korištenja veza C-52. 

• Zahtjev o kratkoročnom korištenju veza od Jović Darka iz Pješčane uvale, IX. 

ogranak br. 30. 

Jednoglasno je prihvaćen zahtjev da Jović Darko iz Pješčane uvale, IX. ogranak br. 

30, može sklopiti ugovor o kratkoročnom korištenju veza D-38.   

• Matej Njavro iznosi da je nepoznati vlasnik gumenog čamca istog privezao na 

platformu br. 2 bez odobrenja. Zadužuju se tajnik i redar u sportskoj lučici da utvrde 

vlasnika gumenog plovila, te da se isto ukloni iz lučice. 



• Aldo Peruško iznosi da je na raspolaganju rezervni vez A-20. Jednoglasno je 

prihvaćeno da se vez na mjestu A-20 proširi širina nekoliko vezova, time neće više 

postojati vez A-20. 

• Njavro Matej iznosi da imamo dosta plovila koji nisu vezani na svom mjestu kao što 

je to određeno s Ugovorom o dugoročnom pravu korištenja veza. Nakon održane 

rasprave, jednoglasno je donijeta odluka  da se svi vlasnici vezova moraju vezivati 

svoja plovila u skladu s Ugovorom o dugoročnom pravu korištenja veza. 

• Matej Njavro iznosi da će on riješiti da se izvrši dizanje zapisnika na web stranicu. 

Njavro Matej je prisutnim članovima uprave podijelio reklamne majice koje su 

dobivene od kluba. 

Sjednica je završila u 19:40 sati 


